

A Global Media Organisation

建基全球

12

PHOENIX ANNUAL REPORT 鳳凰衛視年報 2009

Asia Pacific 亞太區

As a satellite broadcaster Phoenix is primarily distributed by AsiaSat, which has a footprint covering the Asia-Pacific region. On the Chinese mainland, Phoenix is downloaded to many regional cable networks by Sinosat, and in Hong Kong it is on all major distribution systems. In many other countries and regions Phoenix is also carried by local operators.

作為一個全球華人的衛星頻道，鳳凰衛視透過亞衛三號S覆蓋整個亞太地區。在中國大陸，鳳凰衛視通過鑫諾衛星進入全國有線網絡系統。在香港，鳳凰衛視透過所有主要系統廣播。在其他國家及地區，鳳凰衛視亦透過當地有線系統全頻落地。

Malaysia 馬來西亞

Phoenix is distributed by ASTRO, the major DTH operator, in Malaysia.

鳳凰衛視通過馬來西亞ASTRO，以直接到戶(DTH)技術全頻廣播。

Singapore 新加坡

Phoenix is carried by StarHub in Singapore.

鳳凰衛視進入新加坡星和視界(StarHub)系統。

Indonesia 印尼

Phoenix is carried by Kabelvision and PT KMA in Indonesia. 鳳凰衛視進入印尼Kabelvision及PT KMA系統。

Thailand 泰國

Phoenix is carried by True Vision.

鳳凰衛視進入True Vision系統。

Japan 日本

Phoenix is carried by Daifu Co. Ltd. in Japan.

鳳凰衛視進入株式會社大富系統。

Australia 澳洲

Phoenix is carried by the Jade Interactive system and is also available from ASIATAT.

鳳凰衛視乃經Jade Interactive系統傳送，亦可從ASIATAT接收。

New Zealand 紐西蘭

Phoenix is carried by WorldTV in New Zealand.

鳳凰衛視進入新西蘭中華電視網(WorldTV)系統。

Phoenix global reach 鳳凰全球網絡

Phoenix news bureaux and reporters. Phoenix also uses material from independent reporters based in Brazil, Canada, Mexico, Germany, Hungary, Pakistan and Spain.

鳳凰新聞辦事處及記者站。鳳凰亦使用位於巴西、加拿大、墨西哥、德國、匈牙利、巴基斯坦及西班牙的獨立記者站的資料。

Phoenix Chinese Channel 鳳凰衛視中文台

資訊台 Phoenix InfoNews Channel

Phoenix NA Chinese Channel 美洲台

Phoenix CNE Channel 歐洲台

Phoenix Movies Channel 電影台

鳳凰網 Phoenix Website ifeng.com

鳳凰週刊 Phoenix Magazine

North America 北美洲

New York 紐約

Washington 華盛頓

Los Angeles 洛杉磯

Central and South America 中南美洲

Africa 非洲

Phoenix is carried by the TELSTAR-12 satellite.
鳳凰衛視透過TELSTAR-12號衛星進行廣播。

South Africa 南非

Phoenix is now carried on the SATMEX-6 satellite.
鳳凰衛視現時透過SATMEX-6號衛星廣播。

North America 北美洲

Phoenix North America Chinese Channel is carried on satellite by DirecTV and EchoStar and is also available on cable from Time Warner in New York, Comcast in San Francisco, Charter in Los Angeles, Rogers in the Toronto area and Shaw and NOVAS in the Vancouver area.

鳳凰衛視美洲台由DirecTV及EchoStar透過人造衛星傳送，亦可透過紐約的Time Warner、舊金山的Comcast、洛杉磯的Charter、多倫多地區的Rogers及溫哥華地區的Shaw及NOVAS有線電視系統接收。

Europe 歐洲

Phoenix Chinese News and Entertainment, the Phoenix European Channel, is carried by Sky Digital, Eurobird 6, and a number of other national cable systems in Europe.
鳳凰衛視歐洲台成功進入歐洲的主流衛星電視網Sky Digital、Eurobird 6以及多個歐洲國家的有線電視網絡。

Central and South America 中南美洲

Phoenix is now available on cable from Columbus in Jamaica.
鳳凰衛視現可透過Columbus有線電視系統在牙買加收看。

